



Dimensions:
approx. 140 x 65 x 37 mm

KV050
Kemo Germany / P / Module / L020 / 08-018 / D1



E Altavoz ultrasónico adicional para M175 | **F** Haut-parleur additionnel ultrasonique pour M175 | **NL** Extra hoge tonen luidspreker voor M175 | **PL** Dodatkowy głośnik ultradźwiękowy dla M175 | **RUS** Ультразвуковой громкоговоритель для M175

Technical data:
Acoustic pressure: max. 135 dB ± 30% | **Acoustic range:** max. 100 m | **Loudspeaker:** High-power ultrasonic loudspeaker with plastic membrane that it may radiate freely and without obstacles onto the surface to be protected.
is made via a 2-pole terminal under the slide cover of the additional loudspeaker. The additional loudspeaker must be mounted in such a manner that it will be protected against water (e.g. under a roof overhang). A light-emitting diode indicates the function. The cable connection is considerably. The required 2-pole connection cable (max. 50 m, > 2 x 0,5 mm²) is not enclosed. The loudspeaker must be mounted in such a Loudspeaker (supplement) for "M175 High-Power Ultrasonic Animal Repellent" in order to extend the acoustic sphere of action **Ultraschall Additional Loudspeaker for M175**

Ergebnis: max. 135 dB ± 30% | **AKustische Reichweite:** max. 100 m | **Lautsprecher:** High-Power-Ultraschall-Lautsprecher mit Plastikmembran **Ultraschall Zusatzlautsprecher für M175**
Technische Daten:
Hinterlasse auf die zu schützende Fläche strahlen kann.
Klemme unter der Schiebedeckung des Zusatzlautsprechers. Der Zusatzlautsprecher sollte so montiert werden, dass er frei und ohne montiert werden (z.B. unter einem Dachüberstand). Eine Leuchtdiode zeigt die Funktion an. Der Kabelanschluss erfolgt über eine 2-polige erweitern. Das erforderliche 2-polige Verbindungskabel (max. 50 m, > 2 x 0,5 mm²) liegt nicht bei. Der Lautsprecher muss wassergeschützt Ergänzungslautsprecher für den "M175 Tiervertreiber Ultraschall leistungsstark", um damit den Wirkungsbereich akustisch erheblich zu



L020



Deutsch



English



Español



Français



Nederlands



Polski



Русский



L020

ULTRASONIC ADDITIONAL LOUDSPEAKER FOR M175

ULTRASCHALL ZUSATZLAUTSPRECHER FÜR M175



Ultraschall range extension | Ultraschall-Wirkungsbereich Erweiterung

Picture may differ | Bild kann abweichen